
 

 
 

 
3. jednání osadního výboru Stolín 
25.11.2024 
 
Přítomní členové: 6, hosté 1, dle presenční listiny 
 
Zahájení a schválení programu 
 
Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášeníschopný. Jednání se zúčastnil Ing. Pavel Kábrt, 
pověřený zastupitel, který přítomné seznámil s návrhem rozpočtu města na rok 2025. 
 
V srpnu byl na hřiště u hasičské zbrojnice dodán a osazen basketbalový koš.  
 
Byl schválen následující program: 
 
1. Kontrola zápisu z minulého jednání 
2. Nové podměty osadního výboru 
 
přijato, pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
1. Kontrola zápisu z minulého jednání 
 

- 1. Komunikace a propustek Mstětín  

OV 9.3.2020 
Přítomní občané Mstětína upozornili na špatný stav komunikace směrem k Bašům u zaslepeného propustku. Cesta 
je z poloviny zaplavena vodou a podmáčením se neustále zhoršuje její stav. Požadují zjednání nápravy. 
Místostarosta vysvětlil nutnost zaslepení propustku z důvodu stížnosti pána z Červené Hory.  
Občané Mstětína s tímto jednáním zásadně nesouhlasí, propustek zde byl vždy a nejedná se o novou stavbu.  
Místostarosta nastínil řešení, které by mohlo vzniknout v rámci pozemkových úprav Červené Hory. Zde se ale jedná 
o časově vzdálené řešení. 
Závěrem diskuse bylo přijetí požadavku Osadního výboru na vyřešení havarijního stavu místní komunikace. 
7.2020 – Ve vnitřním oblouku je nově vyasfaltováno, u komunikace se stále drží voda a je velice podmáčená, vnější 
oblouk zatáčky se rozpadá asfalt. Místo je velice nebezpečné. Nejsou žádné značky.  
Místostarosta sdělil - Čekáme na pozemkové úpravy Červené Hory, které by měly nabýt právní moci v příštím roce, 
a které s tímto propustkem počítají. Jednal jsem s pozemkovým úřadem, kde mi bylo sděleno, že pak může město i 
na své náklady stavbu provést. Do té doby budeme muset toto místo jen dočasně upravovat. Nejmenovaný občan 
vyhrožuje i trestním oznámením, pokud bychom propustek obnovili. 
Závěr - Doporučujeme řešit jako havárii na místní komunikaci. Uvedený stav není bezpečný!!  
14.9.2020 Jiří Regner: Proběhlo nové jednání s dotčeným vlastníkem pozemku, který trvá na odmítavém postoji k 
propustku pod komunikací. Musíme opravdu počkat na pravomocné pozemkové úpravy Červené Hory, kde je 
navržené dobré řešení a zařadit odvodnění komunikace do rozpočtu města, zadat projekt a realizovat. 
Závěr OV – je nutné alespoň opravit stávající asfalt. 
24.5.2021 Konzultace s Ing. Košutem – město místo provizorně opravuje štěrkem, asfalt je drahá a zbytečná 
investice, podmáčením by se rozlámal. Pozemkové úpravy se stále řeší. Nejmenovaný, všem známý občan se stále 
nesmyslně odvolává a svým počínáním blokuje dobré řešení. Měl by být za své jednání také odpovědný!! 
4.10.2021 Čeká se na nabytí právní moci KPÚ Červená Hora. 
27.6.2022 Místostarosta informoval, že PÚ již mají právní moc. Město zažádalo Pozemkový úřad o projekt na 
odvodnění, které bude v rámci PÚ následně provedeno. Cestu bude řešit město. 
3.4.2023 Místostarosta informoval, že PÚ zpracovává projekt a při realizaci město opraví asfalt. 
p. Klepáček požádal alespoň o opravu výtluků, cesta bude nyní více zatížena z důvodu uzavírky komunikace u 
Žebrácké rokle. 
26.6.2023 Čeká se na akci. 
2.10.2023 Čeká se na akci 
18.3.2024 Čeká se na akci 



 

 
 

12.6.2024 Akce se stále připravuje, místostarosta pravidelně komunikuje s Pozemkovým úřadem. 
26.11.2024 Státní pozemkový úřad dává opakovaně do návrhu na rozpočet také pro rok 2025. 
 
Zůstává v zápisu od 9.3.2020 
 
přijato, pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
 

- 2. Vyplavování štěrku a odvedení povrchové vody u Hasmontu  
 
3.10.2023 Vyřešit vyplavování štěrku na místní komunikaci na Mstětín u Hasmontu. Místostarosta pověří Ing. 
Košuta návrhem řešení 
18.3.2024 Trvá 
12.6.2024 Trvá 
26.11.2024 OV doporučuje zřídit odvodňovací žlab v napojení této polní komunikace a vodu odvést do dešťové 
kanalizace u Hasmontu, na protější komunikaci. Vedoucímu OMH to místostarosta připomněl. 
 
Zůstává v zápisu od 3.10.2023 
 
přijato, pro 6, proti x, zdržel se x 
 
 

- 3. Umístění kontejnerů na Bio odpad 
 
3.10.2023 Žádáme o umístění kontejneru na Bio odpad ke hřišti ve Stolíně. Místostarosta  - dle nákupu dalších 
kontejnerů. 
18.3.2024 Trvá 
12.6.2024 Trvá 
26.11.2024 Na jaře 2025 se již přistaví i ve Stolíně 
 
Zůstává v zápisu od 3.10.2023 
 
přijato, pro 6, proti x, zdržel se x 
 
 

- 4. Oprava komunikace na Mstětíně  
 
18.3.2024 Žádáme Zařadit opravu komunikace za plakátovací plochou na Mstětíně do plánu oprav 
12.6.2024 Starosta informoval o přípravě opravy cesty od Bašů a o spojení s touto cestou. 
26.11.2024 je v rozpočtu na rok 2025 
 
Zůstává v zápisu vypustíme po realizaci 
 
přijato, pro 6, proti x, zdržel se x 
 
 
 

- 5. Zaštěrkování cesty pod SAAR  
 
12.6.2024 Dlouhodobě upozorňujeme na potřebu zaštěrkování cesty pod SAAR (dříve Dupačka). Cesta je využívána 
ze Stolína do Lhoty. Přímo u SAAR je také přerostlá zeleň, která zasahuje do této cesty. 
26.11.2024 Trvá  
 
Zůstává v zápisu od 12.6.2024 



 

 
 

 
přijato, pro 6, proti x, zdržel se x 
 

- 6. Zaplavování cesty pod SAAR  
 
12.6.2024 Dlouhodobě upozorňujeme na problém zaplavování cesty pod SAAR  
26.11.2024 Podle posledních povodňových pozorování by bylo nejlepší vodu přečerpávat až do odvodňovacího 
příkopu polní cesty od galvanizovny, aby se tato voda dostala do údolnice před poldrem. Je obava, že by bylo 
vody přes haltýř na návsi už moc. 
 
2. Nové podměty osadního výboru 
 

- Upozorňujeme na údržbu povrchu návse, dlažební kostky prorůstají travou. Dále upozorňujeme na 
prorůstání náletových dřevin z krajnic komunikací. Požadujeme v zimním období projít cesty a dřeviny 
vyřezat v době vegetačního klidu.  

 
 

 
Zapsal: Josef Vondra, předseda OV 
 
Dne: 25.11.2024 
 
Ověřil: Jiří Regner, místostarosta 
 
 



 

 
 

 


